
Svar interpellation:

“Stötta de barn som utsätts för vanvård på SiS”

Maria Moraes (MP) har i en interpellation ställt följande frågor till mig, här följer mina svar:

1. Har vi en uppfattning om de barn som Linköpings kommun har placerat har
drabbats av kränkningar, våld och övergrepp?
Vi känner inte till något sådant fall i Linköpings kommun.

2. Vad erbjuder kommunen för stöd till barn, och deras familjer om barnet har
utsatts för kränkningar, våld och övergrepp under sin tid på SiS, efter
placeringen?
Om ett barn som tillhör Linköpings kommun är placerat på ett Sis där
missförhållanden uppdagas, utreder vi situationen för att kunna bedöma och eventuellt
fatta nya beslut.

3. Hur ofta under en SiS-placering har socialsekreteraren kontakt med den
placerade?
Grundkravet är att uppföljning sker fysiskt på plats mellan var sjätte vecka och var
tredje månad, och vid behov tas kontakt även mellan uppföljningarna .

4. Hur ser rutinen ut för att säkerställa att den placerade får information om dens
rättigheter under sin vistelse på SiS?
Placerade barn får den informationen i form av ett häfte som lämnas hos barnet samt
information om socialstyrelsens webbsida. Barnets ombud informerar också vid
rättsprocessen.

5. Hur ofta under en Sis-placering besöker socialsekreteraren den placerade och
har oövervakade samtal med denna?
Kommunens socialsekreterare strävar alltid efter att prata enskilt med placerade barn,
som i regel alltid genomförs. Barnet måste dock först lämna samtycke till detta.

6. Kommer kommunen att avsätta tid eller tillfälle för placerande handläggare att
läsa Barnrättsbyrån och World Childhood foundations rapport och erbjuda
fortbildning i ämnet?
Enhetschefer och enhetsamordnare för berörda enheter kommer ta del av rapporten
och inventera om det föranleder ändring i några nuvarande rutiner.
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